
Zápis z valné hromady TK Hrušov, pořádané dne 

27.4.2024 v 16:00 hod v areálu klubu. 

 

Přítomni: 13 členů z celkového počtu 22 (10 fyzicky přítomno + 3 v zastoupení)  

Valná hromada byla usnášeníschopná. Valná hromada byla zahájena v 16,00 hodin.  

Program: 
1. Zahájení 
2. Zpráva o provozu a hospodaření klubu v roce 2023 
3. Zpráva o sportovní činnosti klubu v roce 2023 
4. Zpráva revizní komise 
5. Volba nového výboru na dvě funkční období  
6. Příspěvky na sezónu 2024 
7. Brigády 
8. Správcovství 
9. Návrh rozpočtu a činností pro rok 2024 
7.   Diskuze, usnesení, závěr 

 

 

Prezident Karel Matuška přivítal všechny přítomné členy a přistoupil k programu VH. 

 

Zpráva o provozu a hospodaření klubu v roce 2023 (podrobnosti najdete jako Příloha č.1)  

 

Příjmy v roce 2023  168 900 Kč 

Výdaje v roce 2023  117 237 Kč 

 

Za minulý rok se vybralo na poplatcích za pronájmy kurtů 5 700 Kč (hosté) a 10 500 Kč 

(pronájem kurtu za hosta se členem) 

Do tohoto roku se již vydalo 30 000 Kč za nové čerpadlo. 

Rovněž výbor získal od obce Senohraby dotaci v částce 40 000 Kč.  Obec by měla 

částku vyplatit do 30.6.2024. Vyúčtování této částky se musí doložit do 17.1.2025. 

Výbor bude ještě jednat s obcí Hrusice, jestli rovněž letos nepřispějí nějakou částkou. 

 

Sportovní činnost za rok 2023 

Závodní družstvo se udrželo ve 3. třídě. Skončili 4. ve skupině. 

 

Zpráva revizní komise 



Proběhla v pořádku 

 

Volba nového výboru 

Karel Matuška zhodnotil své působení jakožto prezident klubu. Povedlo se udělat nově kurt č. 

1, osvětlení na kurtu, oprava podlahy v pánské šatně, zlikvidování kalamitní záležitosti po 

popadání stromů, prořez stávajících stromů). Také zmínil, že rok 2023 byl první rok v historii, 

kdy se nepodařilo zorganizovat tenisový turnaj, jelikož nikdo o hraní neprojevil z jakýchkoli 

důvodů zájem.  

Poděkoval za důvěru a rovněž prohlásil, že se již o tuto funkci na další volební období ucházet 

nebude. Rovněž navrhl, aby se funkce ujal někdo, kdo na kurty chodí hrát, má čas a chut´ se 

provozním záležitostem věnovat a navrhl současného člena výboru Vladimíra Šafaříka. 

Vladimír poděkoval za návrh a současně navrhl, že by se ním měl stát někdo, kdo je místní, 

tedy ze Senohrab. Navrhl Karla Kozáka. Jelikož žádný jiný návrh nebyl přednesen, hlasovalo se 

o K. Kozákovi. Z přítomných členů bylo PRO: 10, ZDRŽELI SE: 3, PROTI: 0 

K. Kozák do výboru navrhl za členy: Vladimíra Šafaříka, Karla Matušku, Tomáše Křivého a 

Moniku Kozákovou (účetní záležitosti). Členi výboru byli všemi zvoleni. 

Karel Matuška se postará o změnu výpisu v obchodním rejstříku. 

 

Zvolení nového člena: 

Za nového člena byl zvolen Vít Fortelka, který se se o dění na tenisových kurtech již několik 

let zajímá, rovněž do klubu přispívá většími finančními částkami, než jsou dané a rád by do 

klubu svým vstupem přispěl k jeho rozvoji. 

Členy Revizní komise byli zvoleni: Vít Fortelka, Michal Sova a Ondřej Poliak. 

 

Příspěvky 2024 

• Povinnost členů zaplatit příspěvek do 30.6. 

 Člen klubu Sezónní člen 

Dospělý 3,000 Kč* 3,000 Kč 

Důchodce 1,500 Kč* 3,000 Kč 

Student 1,750 Kč* 1,750 Kč 

Dítě 500 Kč 1,750 Kč 

Host 

(pokud si člen pozve hosta) 

50,- Kč / hod / host 50,- Kč / hod / host 

Udržovací poplatek 

(bez časového omezení) 

1,500 Kč ------- 

*možnost požádat si o vrácení 500kč po absolvování jarní i podzimní brigády 

  

• Pronájem kurtu pro veřejnost: 200,- Kč / hod 



 

Plánované aktivity údržby areálu klubu v rámci roku 2024: 

Zkrácení tújí zařídí Karel Matuška. 

Vodovodní trubka nahoře v klubové místnosti je prasklá, aby se dala používat voda, je nutná 

výměna. 

Plánují se vysekat nálety za plotem, možná dojde ještě ke zkrácení větví na stromě, výbor se 

pokusí znovu probrat s p. Staňkem, majitelem pozemku, na kterém stromy nad altánem 

rostou. 

Refresh rezervačního systému systému a webových stánek se ujal Petr Hartl. Rovněž se bude 

hledat administrátor, který by příspěvky na web aktualizoval. 

Správcovství 2024 

Správcovství se letos opět ujme Tomáš Křivý. Domluvený počet hodin je 10 hodin za měsíc. 

Vagón bude obsluhovat pouze v době pořádání mistráků. Výbor se zaměření na možnost 

otevření občerstvení od 1.7. jiným zájemcem. 

Brigády 2024 

Na brigády chodí málo členů a proto se budou muset potřebné aktivity zajistit zvenku a 

zaplatit. Bude vytvořena WhatsApp skupina, kde bude výbor informovat členy o požadavku 

brigád a dalšího dění v rámci klubu. Emailové komunikace tímto nezanikají.  

 

 


